

11-16-18

This is a message from James Ward Elementary School. Tomorrow is James Ward's Harvest Festival from 10 AM-1 PM. On Monday there is a PAC meeting at 8:15 AM in the Parent Room. There will also be an Internet Safety presentation for grades 5 to 8 on Monday in the auditorium from 8:00 until 8:45 AM. Students who had 100% perfect attendance for first quarter may come out of uniform Monday. Please make sure that your child wears their orange wristband. On Tuesday, students with first or second honor roll may come out of uniform. Please make sure that they wear their white wristband with blue stars. Violin and cello classes have been cancelled on Tuesday, November 20th. There is no school Wednesday through Friday, November 21st through November 23rd for the Thanksgiving holiday. Parent/Teacher conferences were a BIG success. Thank you for coming out to meet your child's teachers and discuss how the year is going so far. If you were not able to make it to Report Card Pick Up, please come to the main office as soon as possible to get your child's report card. Please turn in your family income form, student absence form or medical form if you have not already done so. Parents who signed up to be a volunteer must submit a copy of their ID to the main office as soon as possible in order to be cleared to chaperone or volunteer. Have a wonderful weekend!

2018 年 11 月 16 日

家长们好！下面是华德小学的通知。明天上午 10 点至下午 1 点是华德小学的庆丰宴活动。星期一上午 8:15 家长咨询委员会将在家长室举行会议。星期一上午 8:00 至 8:45，5 至 8 年级的学生将在礼堂参加互联网安全演示会。第一季度出勤率达 100% 的学生下星期一可以不穿校服。请确保您的孩子佩戴他们的橙色腕带。星期二，荣登一等或二等荣誉榜的学生可以不用穿校服。请确保他们佩戴带有蓝色星星的白色腕带。11 月 20 日星期二的小提琴和大提琴课程已被取消。11 月 21 日至 11 月 23 日，星期三至星期五，为感恩节假期，学校放假。我们的家长/教师会议取得了巨大成功。感谢您出席家长会，会见您孩子的老师，讨论到目前为止本学年的进展情况。如果您没能前来领取成绩单，请尽快到办公室领取您孩子的成绩单。请尽快提交您的家庭收入表、学生缺勤信或医疗体检表，如果您还没提交的话。报名成为志愿者的家长必须尽快向办公室提交身份证复印件，才能被批准成为陪伴人员或志愿者。祝大家周末愉快！